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z TT posledzenia sesJi .  Rady Mi.eJskieJ w Jqdrzejowie odbyteJ w dniu

7 l lpca 1992 roku o godz.11-tej  w sal1 Urzqdu ReJonowego

w JqdrzeJowi.e.

Porzadek obrad:

c.d. porz4dku obrad z sesJl w dnlu 30 czeruca 1992 roku-punkty

porzqdku n1e rozpatrzone przez Radq.

10.Sprawa przeJqcfa przez gmlnq placówek lecznictwa otwartego.

l2. fnformacJa o kontynuacJl  lnwestycJi  wlasnych w mLeÉcie i  gmi.nfe.

tS.PodJecie uchwaly w sprawie sprzeda2y gruntu zabudowanego domem

mieszkalnym poloZonym w Jqdrzejowfe przy ul .Klasztornej

/zmtenlaJqca uchwalq RH dotyczqcq. p.Nowak z domu MaJeckleJ/.

l4, InformacJa o real lzacJl  uchv,al  podJqtych na poprzednieJ sesj i .

l5. InfornacJa o pracy Zarzqdu MieJskiego niedzy sesjami.

16.Odczytanle odwolanfa mieszkaúców wsl  Piaski  od uchwaly nr

xxv/14o/gz Rady MlejskieJ w JqdrzeJowie z dni.a 22 l*¡letnla 1992

roku w sprawie zatwlerdzenla: rrZmlany Mlejscowego planu ogó1nego

zagospodarowanla przestrzennego miasta JqdrzeJówtt oraz rrZmiany

MleJscowego planu ogólnego zagospodarowanj.a przestrzennego

gmlny JedrzeJówrr.
17.Zapytanl .a i  wolne wnf oskl . .

lS .Zankn igc ie  obrad.

I f  posledzenle XXVII I  sesJl  Rady l t ie jskieJ

w JgdrzeJowfe otwiera Wlceprzewodniczqcy Rady MieJskieJ-

Gustaw Slewiorek.

Stwierdzar2e na stan 28 radnych obecnych Jest 19 radnychrco dtanowi

6 7 , 9  % .
Jest to quonrm prawomocne do podejrnowania uchwal.

\, i i lceprzewodni cz4cy Rady powital radnychrgoéci zaproszonych i przy-

b y t y c h  n a  s e s j q .
Ad.10 .  Wiceprzewodn iczqcy  udz le l l t  g losu  p .dyrek tor  ZAZ

T.Szwach w celu przedstawienia Radzie oplni i  dyrekcj l  ZOZ w przed-

mio towe j  sprawie .

Dyrektor Szwach przedstawi la Radzie sytuacjq w ZAZ.Polnformoualar2e

ZOZ od kl lku rn-cy przygotowuJe siq do reformy i  n le jest  Jeszcze
gotowy.

Trzeba uporzqdkowaó dokurnantacJe mówlla dyrektor.Spf.sy z natury

zrobionorteraz pracuJq komlsJe szacunkowe sprzqtu.Sprawa inwentaryza-

cJi  zostanle zakoríczona do koúca l ipca br.
Druga sprawa to sprar^ry kadrowerktóre te2 trzeba odpowiednio uporzqd-
kowaó.Uwa2am mówl}a dyrektorr2e proces przejmowania slu2by zdrowÍa
jest nieuniknlony.Trzeba jednakraby to bylo uporzqdkowane.
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Pros i?a  o  zg loszen ie  go towoéc l  p rze jqc fa  p lacówek leczn ic twa

otwar tego ZOZ,a le  jeszcze n ie  p rze j rnowaó.

Radny St.Bararáski  pyta czy jest  prawdqr 2e kapl ica i  prosektor ium

zosta ly  puszczone w a jencJe.

Dyrektor Szwach :zaobserwowalam jak to jest  w innych szpi ta lach

i  powzorowalarn s iq.Oferty zgtosi l i  panowie Jaros Í  Pelka.Ofertq

wygral p. Jaros.Warunkiem by?o wyremontowanie prosektoriurn, zakupienie

1od"ówek do przechowywania zwlok i  zainstalowanie bramy.Fl i ,esiqczna

odp la tnoéó d la  ZCZ wynos i  1 r5  rn ln  z l  m ies iQczn ie .Rozpoczqto  JuZ

renont prosektor iumrzakupiono lodówkq i  bramq.Pan Jaros zatrudni l

labcran ta .P lac i  tak2e za  sekc je  i  za  do jazdy .A jen t  jes t  odpowledz ia l -

ny za dowo1enj.e zwlok zarówno do prosektorlum iak i na crnentarz.

i iadny Faraúski  stwlerdzar2e wiele korzyécl  d la ZQZ,ale co dla

rodz iny  zmar lego.

I ' Iy jaÉn1a d.yrektor Szwach,nastqpuJqco: dav¡niej  p lacono 150 tys.z l  za

dobq.Pan Jaros  b le rze  5OO tys .z t r  za  dobq . "e2e11 u  n iego zakup l  s iq

trurnnq n1e placi  s i9 za prosektor lum.

Radny K.Grabowski  : ;e2e1i  rada przejmie placówki podstawowego lecznic '

twa ot ivartego rozumiem,2e powstanle GminnY ZespóT @ieki  ZdrowotneJ.

Dyrektor Szwach¡ trzeba bQdzie powolaé przewodniczqcego rady nadzor-

czeJrktóry powo?a czlonkórs radY.

t¡  sklad tej  rady ma v¡chodztó Burnlstrz 1ub iego przedstawicj .e l  ,araz

1nnl  czlonkowie ,którzy bqdq co6 wnosié w zatz4dzanie.

Burmistrz na pytanle rad.nego K.Grabowskiego podaje kilka prawnych

aspektów podstawoweJ slu2by zdrowla.

Ustawa z 30 slerpnia 1991 roku o zakladach oplekl  zdrowotneJ mówit

2e kaád.a taka placówka powlnna mleé radq nadzorczq w skladrktórej

wchodzq: wóJtrburmistrz lub osoba przez nlego wyznaczona.

Czlonkaml sq przedstawiciele wy?.onieni prz'ez Gmlnq'

Przedstawla zad.ania 1 kompetencJe rady nadzorczej .

Funkcja ksiqgowoÉcir to bylalry funkeJa admlnistracyjna.Jest to forrna

statutu.

Rad.ny K.Grabowski:budynek przychodnl nr 2 planujemy przejqótbudynek

ten wyrnaga ju2,remontu.

Radna B.Rogulska:skoro nie bqdziemy catoÉcl  przejmowaó pyta co

z przychodnlq specjal lstycznq 1 szpi ta lem.

Dyrektor Szwach wyJaénl arLe mo2na przeJqé tak2e poradnlq specjalis-

tycznq i szpitalrwówczas bytaby tylko jedna rada nadzorcza.

Nie Jest  to z} ,a nyé! ,a le za tym idq ogromne koszta.To par lstwo

zdecyduJec le  Jak  to  p rzeJn lecLe.
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Brrrnlstrz przedstav¡l} warunkl przeJQcia'

Wynagrodzenie w ZOZ Jest nlsklergmina no2e nie pod'o|aé,aby podnieÉó

pobory.

wlceprzewodniczacy Rady J.caban:w czasle obrad pojawl?o si"q wiele

znaków zapytanla odnoÉnie onawlanego tematu.Na dzleú dzisfeiszy

rnoZemy soble pozwol ió na czqstkowe przejqcíe zoz.Z chwl lq kf 'edy

przeJrniemy bQdziemy decydentamlrale musimy siq l iczyó ze stanowis-

kíem i,/ojewody.Llmowa mi.qdzy lekarzen", wojewódzk1m a samorzqdem musi

byé zawarta z wielkq ostro2noéciq.Ustawa ,o której  mówi? Burmistrz

nie rca Jeezeze aktów wykonawczych.Dzisiaj mo|emy wykazaó tytt<o

deklaracJq w sensie przejqciarpocaekaó i  zaobserwowaó inne gminy'

Apelowatr  o podjgcie decyzj i  gotowoéci  przej€cia otwartej  podstawowej

sluZby lecznictwa.

W i c eprzewodni. czqcy G . Si' ewi ore k

Zarz4du lorieiskiego í zaPoznal

sprawle .

hrÍceprzewod^niczqcy J.Caban wniósl uwagq do przedstawionego projektu

uchwalyrabY konkretnle wynienló placówki Z)Zrktórych grnina vtyta|a

gotowoéó prze jqc ia .

Radny K.Grabowski stawia wnj-osek o

-wanie proJektu uchwalY.

10 minutowq Przerwq na Przeredago

Przewodníczacy obrad oglasza 1O minutowq przerwe'

Wznowienie obrad.

sekretarz obrad odczytal uzupelniony projekt uchwaly.

Rada jeclnogloénÍe powziqla uchwalq nr XXVITI/158/92 w sprawle

gotowoÉci przeJgci  a przez gminq Jqdrzejów s¡ ienia Zespolu opieki

ZdrowotneJ w JqdrzeJowle.

/uchwala nr xxvrII/1 5B/gz w zalqczeniu do protouóhu/

4 d . 1 2 . R.eferujq: Klerownlk Wydzialu GospodarkÍ I 'omunalnej

i  t { j .eszkanioweJ Z.Bl tnerowski  z zakresu remontu dróg i  u l ic

w mieúc1e otaz Zastqpca Burmi strza W.Zagala z zakresu renontów

i | r - :dovf f  dróg wleJsklch.

Radny K.Grabowski :po otrzymaniu zawiadomienla o sesJi  pozwol i?em

sobie obiechaó swóJ okrqg wyboorczy i  stwierdzl lemt2e przerwano

prace na  u l .S t rowack iego.Py ta  d laczego.

l,IyjaÉnla klerownik z.Bitnerowskir2e w zwl.4zl(j ze zgToszonym postu-

latemp wykonanle potqczenla ul.Dygasiúskiego przerwano prace na

ul .Slowackiego.Zapewnl ar le prace na ul .Slowackiego zostanq ukoúczo-

ne na dzieú 2A wrzeénia br./nawierzchnia w tlucznLu/.

A d " 1 t .

stwlerdz i ! . r2e takle jest  zaloZenie

Radq z treÉcfq uchwaly w przedmiotowej

R.eferuje ZastqPca Burmistrza.



- 4 -

Projekt uchwaly wraz z uzasadnfenlem przeslano wszystkim

radnym.

Radny K.Grabowskl :  n ie rozumlem tegor2e najpierw siq uchwaLa,

a póánlej  wnosi .  s iQ o znianq uchwaly.Nie wLerzqríe tu chodzi  o brak

pleniqcJzy na renont.Panfqtacle paústwo glos radnego Woániakow teJ

sprawle,Podjqta byla uchwalar 2e wszystko zbywamy rr drodze przetargu.

Burmistrz wyjatnl  ar le osobarktóra uzyskatra prawo nabycia dzialk i

jest  córka Barbary iv ia jeckieJ.Tylko i  wylqcznie matka Barbara

Majecka ma prawo kupió dzlalkq bez przetargu i o to wystqpila Barba-

ra Majecka a zrezygnowa.la z zakupu dzialki i'{aria Nowak.

Zastgpca Burmistrza przedstawia przepis potwierdzajqcy glos Burmis-

trza.
Radny K.Grabowski :  je2e11 ma pra!üo ustawowe nie rozurniem dlaczego

podejnowano uchwale.

Burmistrz udzieLa wy, iaénienia.

Projekt uchwaly w omawianej sprawie przedstawia G.Siew^i'orek.

F-ada 13 glosami za p"zy 1 glosie przeciw i 5 g?osach wstrzynujqcych

siq powzigla Uchwalq nr XXVITT/159/92 w sprawie zmiana uchwaly

lJr  xxl IT/130/92 Rady MieJskiej  w JqdrzeJowie z dnia 3 stycznia

1992 roku w sprawie przeznaczenia do sprzeda2y dzialek budowl-anych

poto2onych na terenie rniasta Jqdrzejowarstanowiqcych wlasnoéó

Gminy  JQdrze jów.

/Uchwala nr XXVIfi/159/92 w zalqezeniu do protokóLuf .

Ad.14 i  15.  Bur¡nistrz przedstawi l  RaCzie informacjq o real izacj l

uchwal podjqtych na poprzedniej  sesJira nastqpnie informacjq

o pracy Zarzqdu Miejskiego miQdzy sesjami,

/rnformacJe w zaTlczeniu do protokólu/.
r , {  dyskus j i  nad przed}o2onymi lnformac jami glos zabral i :

Radny L.Maksalon zwrócltr slq z zapyLartiemrdlaczego sprzqt z bibllote
-kl  zostal  przekazany poza teren gmlny.

Burmistrz:zbqdny sprzqt z bibl iotekl  miejsklei  przeznaczono dla

szkoly w Kl imontowie.

Radny K.Grabowskl: n1e Jest to dla nnLe zrozumialeríe nle bylo

chgtnych na ten sprzEt na naszyn terenie.

Wspornnlal Pan Burrnlstrzr2e dwukrotnie byl oglaszany przetarg na

lokal w rynku po sklepie PHS 1 2e nle bylo chqtnych.

Gnfna tracl  , jeZel l  lokal  stoi  wolny.

Burmistrz:wyjaéniaráe jest  to lokalrktóry znajduje s iq w nÍeJscu

postoju TAXI w starym budynku.Lokal ten oddano dla ZPDzrrRekordrl

w Jqdrzejowle jako próba pomocyrponiewa2 zaklad ten boryka siq
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z ogromnyml trudnoéciarni flnansowyml.

Radny L.Maksalon zabral glos na temat dofinansowanla budowy obiektów

sportowych Szko?y Podstawowej nr 4 w JqdrzeJowle.Obecnie no2na tq

inwestycJq kontynuowaó wspólnle z Kuratorlun pótr na pól/t i.1 z! za

1 zt/.Je2e11 teraz tego nfe zrobimy bqdziemy budowaó na wlasny

k o s  z t .

Radny K.Grabowaki: nle rozumiem Jak Zarzqd mógl podjqé decyzjq

o przekazaniu loka1u ZPDT rrR.ekordtr.Jest to przekroczenie kornpetencji

Zarz4du.

Zastqpca h¡rnlstrza,.Zarz4d na 1okal ten ,Jako 1oka1 ustrugowy oglosll

przetarg.Zgtrosl ta s lq ty lko Jedna pani  -na zak1ad fryzJerski .

trRekordrt teí bratr udzial w przetargu.

Radna B. Rogulska :chcj.alabym radnemu Grabowskieun¡ odpowÍedzieé .

Bylam na szkoleniu prowadzonym przez Sejmi.k Samorzqdovry.Wykladowca

powiedzíalf.e ustawa o przetargach nle dotyczy 1okali.Lokale nie

powinny podlegaó przetargom.Je2ell ten lokal zostal przekazany

w forrnle bezprzetargoweJ nie zostal naruszony przepÍs.

Rad.ny K.Grabowskl:1oi<al ten byl przeznaczony na zaklad uslugowy.

Radny L.Maksalon pyta tezy obrady Zarzqdu sq Jawne z punktu widzenia

prawa.

Burrnistrzzprzepisy na ten temat nic nie mówiq.Nie ma 2adnych

przeszkódraby osoby spoéród radnych uczestniezy?y w posiedzniach

Zarz4du.

R.adny L"Maksalon wnioskowatrraby przewodníczqcy KomisJi Rady byli

informowani o posled.zenlach Zarz4du MleJst<i€goro i le na posiedzeniu

Zarzqdu bAd4 omawlane sprawy z zakresu daneJ KomlsJi.

t rurmlstrz:  ten postulat  zostanle zreal lzowany.

Rada przedlofone przez Burnlstrza infornacJe przyJqla 15 glosami

przy J wstrzymujqcych sie.

Przewodniczqcy obrad oglosil 10 nlnutowq przerwq na posilek.

Wznowienie obrad.

Ad.16. Plsma zlo2one d.o Rady l , l le jskieJ w przedmlotowej

sprawie odczyta? G. Slewiorek.

/plsrna w zahaczenlu do protokóLu/ .

W dyskusJi  g los zabral i :

Zastqpca Burmistrza:argumenty zawarte w tych pismach znane byty

przed podJqcien uchwalY.

Zaintereso$ranyn przysluguJe odwotranle do Sqdu Administracyjnego.

Rad.ny K.Grabowski:zarzuty przedstawlone h¡ pismach sq prawdq.

Mlatry byó trzy alternatywy przebiegu trasy obwodoweJrale nie byly

przedstáwione.
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Nastqpnle radny K.GrabowEki odczytatr radnyn cytat z progratnu

wyborczego mówlqcy o tynr2e radni  czlonkowie t tsol idarnoécl f r  w swojeJ

d.zialalnoéci  bgdq slg k ierowaó dobrern spolecznym.

Pan M.Konieczyúskj. :chcialem powi ed.zíeór2e skargi zTo|one przez nas

nawet nie t raf i t ry do gablnetu Wojewody ,ale do Wydzialurna który

z?o2y11émy skargqrdlatego odwolal i6my siq do Rady Miejsklej .

Tak jak nas potraktowano w woJewództwie ,tak i was potraktowano.

Odpowiedá przygotowal Wydzial Urzqdu Wojewódzkiegora zostala podplsa-

na przez Kierowni¡¿ WydzÍalu BudownictwarUrbanistykl i Archltektury

UrzQdu Miejskiego w Jqdrzejowierktóry przeprosi l  mni.e za to i  powie-

dziatrr2e zostal  podprowadzony.Cytuje f ragment tego plsma i  stwierdza,

2e - iest  to niezgodne z ustaleniamf lat  60 - t ] 'ch.

Apelowatr o poaoc w tej sprawle do Burnlstrzarjako radnego wybranego

z, tego okrqgu wyborczego.To plsmoro któryrn mo\^/a vo.y¿ej trafi lo do nas

po zatwlerdzonym planie rnówiZ pan Konieczyl lski . ' r  zwí4zku z tyn

wczeénieJ nie mogllÉrny przedTo|yó swoich argurnentów,

DziwÍq s1.g par istwurabyÉc1e mlel Í  chocia2 trochq obiektywizmu.

Nawet paústwo nj .e wiecle Jak to jest  usytuowane.Jestem w stanie

teraz zalatrr ló autobusraby przeJechaé I  zobaczyé jak ta t rasa przebfe
-g8.Apelowal do radnych o uchylenie w tym zakresle podJqtq uchwatrq.

It l lech Biuro FroJektów w Kielcach przedlo2y trzy proJekty przebiegu

obowodowej zgodnie ze swolm zobowíqzanlem.
Zastqpca Burnistrza poinformowal,2e podjqta uchwala jest  Ju2
prawornocna.Inwestor zgodzi l  s iQr2e wybuduJe takie same domy ty lko

w Ínnym mi.ejscu, je2e1i  par istwo zechcq.
Myé1q mówl l  Zastqpca Burmlstrzaráe Rada przyJqla do aprobuJqcej

wiadornoéci te argumenty. Odwolanie mieszkaúców powinno byó przedloZo-

ne do Sqdu Adminfstracyjnego.

Radny K,Grabowskl kieruJe g?os do Burrnistrza:uchwaly prawomocne

zrnlenlal i  6myrbo byly uchylane.
Burmistrz:noJa sytuacJa Jest tu szczególnie t rudna.ZabieraJqc glos

bylem éwladomy tegor2e Jestem z tego okrqgu wyborczego.

Dobrze zrobll radny K.Grabowsklráe przedstawil cytat z progranu

wyborczego.

Rada moglaby zmlenié uchwalq w'bedyrgdyby na nohro bytr.a wdro2ona

zrnlana uchwaly.

Cala procedura konsultacJl planu zostala spelniona.Przebieg obwodnl-

cy jest  tak usytuowany rLe przeblega bezboleÉnle.Je2el1 obwodnica

bqdzie przenleslona za Plaskl  bQdzle godztó w interes mieszkaúców
wsl Borki .  i  obwodnica ni .e spelnl  swojej  ro l l .Ja bardzo bolejq nad

tymríe czlowlekrktóry zbudowatr wlelkim wysilklem domostwa 1 te

dornostw. tt" skutek przeblegu obwodnicy b€dzie rnusial opuéc1ó.
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Czy obwodnlca bedzie turczy gdzle lndzieJ zawsze naruszy lnteres

obywatela.Nle mo2na slq zgodzLó z argumentemr2e nie by?o moY{y

o tym w Jaki sposób krzywda zostanie wynagrodzona.
Sam bylem dotkniqty wywlaszczenien 1 rozumlem na az:ym to polega.

fnwestor Jest  gotów nawet wybudowaó dom.Jest to do uzgodnfeniar jak

powledzi .a? tu na sesJl  lnwestor.

Nle byloby nic bardzÍeJ prostego jak stwiedzenier2e ia w caloÉcl  po-

pleram podnieslone argumenty.Ale czy Jest  to zgodne z lnteresem

spolecznym.Jako radny nuszq sÍq kierowaó wzglqdaml ro których mówi}

tu pan Grabowskl.Zarzqd. Jest w stanle podJqó takle dzialanieraby

zmlnirnalizowalo skutkl .

ZnaJqc osoby skar2tce wiadomor2e sprawa ta bQdzie rozpatrywana

przez Sed AdmlnlstracYJnY.

Radny K.Grabowskl :  Jest  to tak2e móJ okrqg wyborczy.Dobro ogólu

nie poú1ega na tymrabY wyprowadzló z Jednego terenu i przesunqó na

fnny teren.

Pan Kowalczyk -zainteresowanyrprzybytry na sesjq :za komuny byl gor-

szy re21m i  to uwzglqdniono ra za 40 1at przesuniqto.Dano zezwolenfa

na budowqra teraz trzeba dokonaó wyburzenia.My mamy wladze terenowe

i tu s lq chcerny dogadaó.

Pan Z.Szyrmer -zainteresowany rprzybyly na sesjq: t rasa tej  obwodnicy

r ¡ ia la  p rzeb iegaó 1OO m da le j  od  mie jscargdz ie  p rzeb iega.Wydano

zezwolenia na budowq.Kto wydal I dlaczego wiadomo.Wyburzyó domy

tamtym ,  a nle nam.Oni wiedzÍel i r2e budujq domy na pasie obwodnicy.

Pan M.Konieczyúski t  po naradzie w blbl iotece wziqlem panów

proJektantów 1 wskazalen mieJsce i  to mlalo byó uJqte w ramach

tych trzech wersj i .

Rada przyjnuJe do wiadomoÉci uwagi zawarte w pismach.

Pan 14.Konieczyús¡ i  prosi  o przyJqcle wersJl  Burmistrza.

Wiceprzewod.nlczqcy Rady: nie sl.yszq glosów ze strony radnych.

Burmistrz! Ja wyJaénllem procedurq zalatwienia sprawy.Nle bylo

z rnoJeJ strony 2adnego wnlosku.

Radny K.Grahowskl wnioskuJeraby Rada zalecÍZa Zarz1dowi Mieiskiemu

rozpatrzenlerczy jest mo21lwoÉó I Jaka zmlany przebiegu trasy

obwodoweJ i wówczas powróció do ponounego rozpatrzenfa sprahty.

Rada przystqpuJe do glosowanla wniosków.

Za przyjqclem przedstawionych plsm do wiadomoécl glosowalo

7 radnych przy 1 glosie przeclw 1 6 glosach wstrzymuJqcych sie.

Za przekazaniem do rozpatrzenla sprawy Zarz4dowi Mlejskiernurktóry

swoJe wynikl przeka|e Radzie l l leJskieJ glosowalo 1O radnycht

2 by?o przeciw¡3 wsttzymalo siQ od glosu.
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Pan J.Krzanowski : je2e11 ktoé glosuJe za pierwszyn wnioskiem nie

powinien g?osowaó za drugirn wnioskiem'

R.adny J.Krzanowskl pyta tezr tu chodzl o reasunpcjq uchwaly'

Burmlstrz: uchwala jest prau¡omocnarprzed chwÍlq zostaTy sformulowane

d.wa wn1oskirktóre zostaty przeglosowane.sq ¿wa stanowiskarktóre

wzaJemnle s iq wYkluczaJq.

Rad.ny W.Kuénlerz:  ja myé19r2e Je2e11

za przyiqcien do wtadomoÉclrJak mogq

przyjqlem do wladornoÉci .

Radny L.Maksalon: jestem zdaniarabY Zarz4d rozwa2Ytr- rno2liwoéé

zmiany przebiegu obwodnicY.

Radny J.Caban jest  zdaniar2e je¿el i  jest  na od'wotaniu 70 podpisów

nieszkaúców nalezy sprawq sklerowaó do ponownego rozpatrzenla '

Zastqpca Burmistrza:wnlosek radnego Grabowskiego zrozumlalem tak'

aby zarzad. podjql d.zlalanie w przedmlotowej sprawle i swoie

stanowlsko Przekazal Radzie.

3.adny L.Maksalon:Rada zaleca Zarz4d.owi Miejsklemu zbadanie jakie sq

n,o2l-iwoéci zrnf.anY uchwalY.

4d .17 .

Radny st.Baraúski wnloskuJe a tozwalenle rno2liwoécitaby nastQpna

sesja byla w Domu Kulturyrponiewa2 na teJ sal i  Jest  bardzo duszno'

Pan i l .F l ichalk lewicz:  zabieram glosrponiewaá naroslo wiele mftów

i nieporozurnieñ wokól  mojej  osoby.Zarzuca mi s lQ Pisanie nieprawdy'

To co  p lszQ op ie ra  s iq  na  fak tach .

Tak siQ skladar Le w temacle samorz4du w

obrong pracy magisterskieJ.

tym tYgodnlu bqdq rnlal

Przewodnicz4cY PYta kto jest

r*vsluchaó i udawaór2e nÍe

Pan Burmistrz uwaZa ,2e problem bezrobocia nie
rrzedstawia vrynikl sonrla2u prowadzonego ptzez

dotyczacego tego Problemu'
Zarzca mi pan fantazJe odnoénie burzenia pomników i nazw ulic'

przyznanie sobie c ieplych posadrdiet  ,1tF.  kontynuuje wypowiedá

H. I { ichalk iewicz.

Nie jest  to moja fantazja l i teracka.Zatzuca mi pan i  to czego nie

napisalem.W?ad.za wywodzqca siQ z rrsol idarnoÉcirr  skorumpowala s iQt

sa to wypowiedzi  z radia i  te lewizi i .

Wlceprzewodniczacy:odnioslem wra2enie r2e przedstawia s iq nam tot

co jest  n iePrawdq.

H. l r i cha lk iewicz : tak  jes t  us ta lone r i ie  wszqdz ie  poda je  s1? pobory

bru t to .
r{ lceprzewodnlczqcy si  ewi orek :  dzi  qkujemy bardzo za uéwiadomienie
- l -¡ \actv.

jest  takin Problemem.
naszych mieszkar 'ców
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i tadny K.Grabou¡ski¡  dwa lata i iada istnieje i  n ikt  n ie wpadl  na to,

aby przeprowadzió taki sonda2 o pracy Rady jak to zrobi]
pan l ' . { ichalk iewicz.Ankieta pana } l lchatkiewlcza bardzo nnie zaciekawi la
\ ' / lceprzewodni czacy Rady G.Slewlorek:  Je2e1i  bQdzle s ig mówi.}o ty lko

o zmianie nazw ul icra nie o tym i le zrobiono na ul- icach w pana
r a  i n n {  a¿  s u v ¡ ¿ 4 e a

Wlceprzewodnlczacy J.Caban:z takirol  zapytaniaml l rco 2eécie zrobi l i i l

spotykany slQ na ka2dyn kroku.Ankiety i  statystyka jest  to dzia?

wledzyrgdz ie  zawsze dos tosowuje  s iQ odpowiedz i  do  tego jak  komu
p a s u j e .

Rada MieJska nie potraf l  ani  n le Jest  uprawniona do wysy?ania ludzi
do  fabryk .Rada jes t  po  to raby  przyn ieÉó ponoc.Bezroboc ie  Jes t
problemem calego éwlatarktóry przechodzi  przeobra2enfe.JqdrzeJów

w tym nie mo2e byó lnny.Anl Przewodnicz4cy Radyrani Zarz4drBurmistrz

n ic  tu  n le  mo2e zdz la laó . lv1yÉ1gr2e n ik t  tu  z  nas  zasadn iczych b tedów
nie  pope?n l l .

Zastqpca Burmlstrza:chcialbym przedTo?yó jeszcze jeden proJekt

uchwaly. tv iemr2e nlejednokrotnie radni  zwracal i  uwagEr2e nie moZe byé
podejmowanych uchwa]rktóre nie byly rozpatrywane przez KomisJe.

Niejednokrotnie zachodzl taka potrzeba rLe trzebabodJqó sprawq tym
bardz ie  j r2e  nas t tpna ses ja  Jes t  p lanowana na n-c  wrzes ie r i .
Rada 14 glosamf przy I glosie przecfw I 3 wstrzymuJqcych slq
przyiela wnlosek o rozpatrzenie projektu uchwaly.
Zastqpca Burrnfstrza przedstawl? Radzfe proJekt uchwaly.
Radny L.Maksalon: nie btdq gtosowal dopóki  n le zobaczq na planie
przestrzennego zagospodarowania usytuowanla terenu.
Plan byl wystawlony do wgl4du 1 nlkt nle rozpatrywatr sprah¡y.
Radny W.Kuémlerz,r mamy pozytywnq opiniq Komisji Rolnictwa 1 Leénictrnra,

dlaczego mamy vrstrzynaé sI€ od podjQcla decyzJl  skoro decyzJq nasl
kompetentn l  ko ledzy  pod jq l l .

Radny K.Grabowski .  pyta rczy to jest  teren pod zabudowq.
Zastqpca Burmistrza :n ie 1 dlatego Jest ta uchwala.
Rada 15 glosarnl  zarprzy 1 glosie przeciw i  3 glosach wstrzymuJqcych
slq powziqla lJchwalq Nr XXVIIV160/92 w sprawle wyraZenla zgody na

zmlanq przeznaczenia gruntów rolnych na cele jednorodzinnego

budownlctwa rni eszkani. owego.

,/Uchwala nr XXVIfi/16o/gZ w za?puczenlu d.o protokój:u/.

Burmf strz udzlell l  wyjaÉnienia radnemu Grabowsklemu odnoÉnie sprawy
mlgdzy panfq Peter 1 panlq Lange.
Panl Szreniawa nastQpczynl po pani Peter dostala szczególowq od.po-
w iedá w teJ  sprawle .

Co robj.l1 pracownicy WydzLalu Budowni.ctwa ,Urbanistykl 1 Archltektury



1 0 -

Urzqdu MleJsklego na tym terenLe.Pracownicy nie dokonywal l  rozgranl-

czenia terenu.Sprawa samego ogrodzenla stala siQ sprawq cywilnq

i  toczy  s i€  pos tqpowanÍe .

NastYpnie Burmlstrz mówi?. o kontaktach rniqdzynarodowych z gmlnq

J tdrzeJów.
W dn iu  14  } ipca  uc la je  s iE  grupa l i cea l Ís tów do Fe ign ies .Kosz t  bedz le

wynosi? ponad 1 mln zZ na osobq. lEodzie2 bQdzie przebywaó u rodzfn.

W okresle od 20 l ipca do 9 s lerpnia w Jqdrzejowie btdzle zorganízowa-

ny obóz dla FrancuzówrHlszpanówrNiemców.

W koúcu 1lpca 1ub 1 s ierpnla br.  do JqdrzeJowa majq przybyé skalc i .

Nle wiemy i1e tych ospb przyjedzierchciel lbyémy u nas w JedrzeJowie

ich przenocowaó.

Baw1la u nas grupa Francuzów zaangaáowana w zbiórkq i pakowanie

1eków d1a JvdrzeJowa.Byl i  goszczeni  w rodzlnach polskich.Wzez czas

ich pobytu przed Urzqdem Gminy powiewatry flagi francuska i polska,

lt ' lceprzewodniczqcy J.Caban:poza Francjg namy kontakty z Duítczykami.

Jest  taka organizacja w Dani i t r lnkaft  ,która nawiqzala z nami kontakty

poprzez rodziny 1 nle2yJqcego Ju2 dyrektora ZOZ Spa?ka.

Korzyécl z tego many takier2e otrzymuJemy i b€dzieny otrzyrnywaé leki

i odzLe|, z naszej strony chcq spotkaó si? z przyiaánl4 i pletyznl€E¡

Ad.1B. Ze wzgt.qdu na wyczerpanle porzqdku dzlennego

Wiceprzewodniczacy Rady o godz.15- '  zamknql fT posiedzenie

XXVfI I  sesJl  Rady MlejskteJ w Jqdrzejowie.

' t . . .  , /
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